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Vore det okej för en skola att mäta elevernas kjolslängder 
Enkel fråga till Monica Brohede Tellström, ordförande i Utbildningsnämnden 
 
Jag vill fråga  
 
Vore det okej för en skola i Nacka att mäta elevernas kjolslängder, be dem täcka sina axlar 
och skicka hem den som bryter mot en klädkod? 
 
Alva Dahn (S) 
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